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Dnr 09KS/0905 Kommunstyrelsen 2011-02-09  § 32 

 

Svar på motion om GC-väg från Ingaröbron till Värmdö Marknad 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen avslås. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Ann-Kristin Särnbrink och Anna-Lena Östman (S) har i en motion föreslagit 

kommunfullmäktige besluta 

att  kommunen uppför en gång- och cykelväg mellan Ingaröbron och 

Värmdö marknad 

Samhällstekniska nämnden har yttrat sig över motionen och föreslagit att 

den är besvarad m.h.t. att nämnden beslutat om investeringar i 2,2 km gång- 

och cykelvägar till en kostnad av 3,5 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Motion, 2009-12-14 

Ny motion om GC-väg från Ingaröbron till Värmdö Marknad, SBK 2010-

12-07 

Samhällstekniska nämndens beslut 2010-12-14, § 423 

Svar på motion om GC-väg från Ingaröbron till Värmdö Marknad, 2011-01-

10 

 
Yrkanden 

 

Peter Frej (M) yrkar att motionen ska avslås. 

 

Andrine Winther (S) yrkar bifall till motionen. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om motionen bifalles eller avslås och finner 

att den avslås. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Den socialdemokratiska gruppen är förvånad över (m)ajoritetens besked att 

inga insatser ska göras för att förbättra för gående och cyklande utmed 

sträckan Värmdö marknad - Ingaröbron.  
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Det har aviserats att stora satsningar ska göras på gc-vägar i kommunen. 

Pengar har anslagits i kommunens budget och därtill finns möjlighet till 

statliga medel för gc-vägar längs statliga vägar. Den vägsträcka som motio-

nen behandlar är en central sträckning som berör alla boende på Ingarö och 

elever som går på Lemshaga skola. Det borde vara en av de högst priorite-

rade i kommunen. Vid åtskilliga tillfällen har Lemshaga skola aktualiserat 

behovet av trafiksäkerhetsförbättrande insatser och antalet incidenter har 

varit många. Ännu har ingen allvarlig olycka skett. Genom att anlägga en 

ordentlig gc-väg skulle riskerna för framtida olyckor minimeras väsentligt. 

Det skulle också minska behovet för Värmdöfamiljer som går vid skolan att 

skjutsa sina barn till och från skolan, något som skulle minska miljöbelast-

ningen. Därtill skulle folkhälsan förbättras när fler kan cykla och prome-

nera.” 

 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha röstat för 

Winthers yrkande om han tjänstgjort som ledamot. 

 

M-, KD-, MP- och FP-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Värmdökoalitionen för en levande och hållbar utveckling arbetar kraftfullt 

för en utveckling av GC-nätet i Värmdö. Vi yrkar avslag på den sträckning 

som vi förstår att motionären vill ha men bygger ändå i den plan för utbygg-

nad av GC-vägar som togs av Samhällstekniska nämnden 18 januari en GC-

väg som går ”bakvägen” från Ingaröbron, via Södersved, Lämshaga och upp 

till Värmdö Marknad. I dagsläget är det svårt att lösa GC-väg över 222 men 

vi strävar efter att kunna lösa den sträckan också.” 

 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 

 


